
  

 

 

         PARTICIPATIERAAD 

 
Aan:               College van B&W  
Van:               Participatieraad 
Datum:          30 juni 2024 
Onderwerp:  Witgoedregeling  
 
 
Geacht College, 
 
De Participatieraad heeft het verzoek ontvangen om advies uit te brengen over de witgoedregeling. 
Met ambtelijke toelichting is de conceptregeling besproken in de vergadering van 6 mei 2024. 
Daarna is het in deelgroepen van de Participatieraad nader besproken. Naar aanleiding daarvan 
sturen wij deze reactie. 
 
In het algemeen vinden we de regeling helder opgesteld. 
- Het is toe te juichen dat de huishoudens, die de energietoeslag niet hebben ontvangen, eerst aan 

de beurt komen. Toch zou iedereen tot 150% van de bijstandsnorm voor de regeling in 
aanmerking moeten kunnen komen.  

- We zien graag dat de te volgen procedure eenvoudig wordt gehouden qua aan te leveren 
stukken, denk daarbij na over de ZZP-ers. 

- De energiecoach is intensief betrokken bij de aanvraag. Het is aan te bevelen dat er dan ook 
andere energiebesparende maatregelen standaard aan de orde worden gebracht. 

- Hoe stelt men vast of een witgoedapparaat tenminste 10 jaar oud is? Veel mensen zullen geen 
bewijs meer hebben. Ons advies is om daar pragmatisch mee om te gaan. 

- Wij gaan ervan uit dat inwoners bij mogen betalen als zij een apparaat met een hoger 
energielabel willen hebben. Wij adviseren dat op te nemen in de regeling, zodat de aanschaf van 
een nog energiezuiniger apparaat gestimuleerd wordt. 

- We vinden het mooi dat de vouchers bij lokale ondernemers verzilverd kunnen worden.  
 
Er wordt gemeld dat er een communicatieplan komt. We denken dat communicatie cruciaal is bij de 
uitvoering van de regeling, mede omdat de uitvoeringsperiode van de regeling krap is. 
- Het heeft de voorkeur dat de gemeente de bewoners die in aanmerking komen actief benadert 

(zoals bijvoorbeeld de gemeente Tilburg doet). Een aanvraag indienen via een website is erg 
passief en zal meerdere inwoners buiten beeld laten. Met een rechtstreekse benadering door 
sociaal consulent, wijkteam, huiskamers of energiecoach kan ook ondersteuning geboden 
worden bij de aanvraag.  

- Indien er op 1 maart 2025 geld over is mogen ook de inwoners die al de energietoeslag 2023 

ontvangen hebben een aanvraag indienen. Het is gewenst dat communicatie hierover ook NU al 

plaatsvindt, zodat daar duidelijkheid over is. Wanneer wordt dat bekend gemaakt en hoe? Ook 

hier is duidelijkheid en een actieve benadering van betrokkenen gewenst.  

Met vriendelijke groet, 
 
Anneke Voorend 
Secretaris 


